
 

 

Ordstyrer: Berit   

 
Referat 
 

 Emne Type Bilag Varig

hed 

Ansvar/ 

Referat 

1. Godkendelse af referat  

og dagsorden  

 

U  2 min Videoreferat:  

Rikke 

2. Nyt/indkomne 

emner/Siden sidst 
    

a) Skoleledelse O 

 

 15 min Nye skemaer: 

Sammenlægning af 4. og 5. kl. fra 1. december. 

Få timer selv men ellers alle andre timer er 

sammenlagte. Også ændringer i 

bevægelsesbåndet. Medført flere to-lærertimer i 

indskolingen. 

Ny medarbejder i tidsbegrænset stilling er startet 

i stedet for Rikke. 

 

Nye medlemmer bestyrelsen: 

Bodil og Thomas har ikke længere børn på skolen 

og er stoppet i bestyrelsen. 

Camilla, der er supl. kontaktes af bestyrelsen så 

hun informeres om, at hun nu er en del af 

bestyrelsen efter Bodil er stoppet. 

Brug for to nye supl. Skolebestyrelsen skal være 

opsøgende, og skriver ud til forældre.  

 

Brugernævnsmøde i november: 

Budget 

Politiske ambitioner  

 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

07.12.2022 

 

Ødis Skole 

 

16.15-18.00 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, 

Berit Ehlers, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, Betina Storm Matthesen, 

Linda Bank Puggaard, Lise Lotte Jessen Hansen, Vivi Bejrholm Jano, 

Camilla Pedersen 

Suppleanter:   

 

 

Elever: Eleverne deltager ikke denne gang 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud:  
 



 

  Side 2 

 

 

 

Skolens budget/skolebestyrelsens økonomi: 

Forventer et overskud på ca. 200.000 kr.  

Muligvis bruge pengene på nye stole til eleverne. 

Indhente tilbud. 

16.000 kr. skal fordeles mellem skolebestyrelsen 

og elevrådet. Der er pt brugt 3.126 kr.  

Skolepatruljedagen betales med disse penge.  

16.000 kr. mere tilføjes til januar.  

Elevrådet lave en ansøgning til skolebestyrelsen 

med ønske om, hvad pengene kan bruges til. 

Muligvis en pannabane eller udendørs 

bordtennisborde. 

 

b) SFO 

 

O  2 min GLO på besøg for første gang for to uger siden. 

Regner med omkring 18 børn starter her.  

Modtaget ros for formen på GLO og de tidlige 

besøg. 

Medarbejder er pt. på barsel. 

 

c) Formand 

 

o  2 min Listen over sponsorer til skolefest er modtaget 

6/12-22 

Vivi og Berit aftaler nærmere. 

 

d) Medarbejderrepræsentan

ter 

 

o  5 min Skolefest: 

Skuespil til skolefesten for både 4. og 5. kl. Dog 

ikke meldt ud til eleverne endnu. 

 

Sammenlægning af 4. og 5. kl.: 

Kommet godt i gang 

Fylder for medarbejderne at en medarbejder skal 

afskediges til sommer. 

Ingen forældrehenvendelser omkring 

sammenlægningen. 

Fint forældremøde der blev afholdt – godt at alle 

de pågældende medarbejdere var der. Ærgerligt 

at ikke alle forældre kunne deltage i 

forældremødet. Kunne have haft tilmelding til 

mødet for bedre fremmøde.  

 

e) Øvrige medlemmer 

 

o/d  5 min Velkomstbrochure: 

Brochure til nye børnefamilier der afleveres til 

dem. Berit undersøger hvor informationer om 

tilflyttere kommer fra. Evt. uddeles til børnehave. 

BS opdaterer den velkomstbrochure, der allerede 

er lavet. Tilladelse til at bruge billeder af børnene, 

hvis forældre er i skolebestyrelsen. 

 

Skole kun for indskolingen: 

Snakke blandt forældre. 

Politisk beslutning hvis skolen skal laves om til 

kun at have indskolingen. 

Vigtigt at fokusere på hvad vi skal gøre for at 

holde på eleverne på mellemtrinnet. 

Skal være en selvfølgelighed at man vælger den 



 

  Side 3 

 

 

 

lokale skole til. 

Vigtigt at forældrene er informerende til 

læreren/ledelsen, når en elev ikke trives, så der 

kan gribes ind i stedet for hurtigt at flytte skole. 

Lise Lotte er nu med i udvalget for 

kommunikation. 

 

f) Elever O  5 min  

3. Ugens principper 

 

  10 min Rikke & Sandra gennemgår princip 1, 6 og 8 

Forslag til ændringer noteres og rettes 

efterfølgende til af BS/TK. 

 

Næste gang er det Linda og Lise Lotte, der 

gennemgår nye principper. 

 

4.  Evaluering af åbent hus D  5 min Til juleklippedagen evt. skrive ud at 

bedsteforældre er velkomne. 

 

5. Meddelsesbog O  45 min Drøftet kortvarigt på tidligere 

skolebestyrelsesmøde. 

Drøftet meddelsesbogen på lærermøde i dag. 

Skolens principper – princip 4 omhandler 

elevplaner, skal ændres 

Dansk og matematik i første omgang, herefter 

bygge flere fag på. 

TK og BS laver udkast til struktur for 

meddelsesbogen. 

Fortsat kommunikation via Aula og ikke i 

Meebook, selvom beskedfunktion er der. 

Link på aula fungerer på samme måde som de 

nuværende ugeplaner. 

Ønske om fokusområder for den enkelte elev, så 

man kan følge op på det. 

 

6. Eventuelt: 

 

D  10 min Kontakt med lokalråd vedr. sti: 

Sandra har kontaktet Frede Nielsen og 

kommunen, men har ikke fået svar fra dem. 

Kystbeskyttet pga. mange fuglearter. 

 

7. Den gode historie D  5 min Skrive om teaterturen til Odense og 

sammenlægningen af 4. og 5. kl. 

BE skriver historien. 

 

 

 

 

Udvalg på skolen: 

 

Passive udvalg 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): 

Bodil, Sandra og Thomas 
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Brugernævnsmøder kommende skoleår afventes 

 

 

Bestyrelsesmøder kommende skoleår: 

 

17.01.23 t       16.15-18.00 

22.02.23 o      16.15-18.00 Vonsild 

11.04.23 t       16.15-18.00 

31.05.23 o      16.15-18.00 

 

 
 

 

Med venlig hilsen  

Berit 

 

 
 


